
Agent Handanovica: Żadnych nowości

News - ASRoma.pl

Samir Handanovic jest jednym z głównych kandydatów do zasilenia bramki

Romy. Z agentem gracza, Federico Pastorello, rozmawiał portal

laroma24.it.

Po meczu Verona-Inter Haindanovic powiedział, że nie ma postępów w

sprawie odnowienia kontraktu.

- Tak, słyszałem słowa Samira. Nie mam nic do dodania. Wydaje mi się, że wyraził

się bardzo jasno, powiedział jak wygląda sytuacja. W chwili obecnej nie ma nowości,

zobaczymy w kolejnych dniach.

 

Czas na odnowienie umowy się skraca?

- Nie, kontrakt wygasa za rok i kilka miesięcy. Jest czas na ewentualne rozmowy.

Miesiąc temu powiedziałeś, że Roma nie zrobiła oficjalnych kroków po

Handanovica. Nadal tak jest?

- Na chwilę obecną nie ma niczego oficjalnego. Zdementowaliśmy też pogłoskom o

porozumieniu z zespołem Giallorossich, które wyszły z niektórych gazet. Jeśli o to

chodzi, myślę, że Roma poczeka najpierw jak potoczą się sprawy w lidze i potem po

jakiego rodzaju gracza wyciągnie rękę.

W przypadku braku odnowienia umowy z zespołem Nerazzurrich Samir

chciałby zostać we Włoszech czy udać się za granicę?

- Nie musimy o tym teraz rozmawiać. W chwili obecnej jest pod kontraktem w

Interze i chce zakończyć ten sezon jak najlepiej ze swoim klubem. Potem,

zobaczymy.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

